

# Are You Protected?

Measles cases are occurring across the US and internationally. Getting the MMR vaccine is the best way to protect yourself and your family from getting measles. Staying updated with vaccines also protects those too young to be vaccinated. Learn more at: ph.lacounty.gov/measles.

# هل أنت محمي؟

تحدث حالات الحصبة في جميع أنحاء الولايات المتحدة وعلى الصعيد الدولي. الحصول على لقاح الحصبة والنكاف والحصبة الألمانية (MMR) هو أفضل طريقة لحماية نفسك و عائلتك من الإصابة بالحصبة. البقاء على اطلاع دائم باللقاحات يحمي أيضًا أولئك الأصغر من أن يتم تطعيمهم. تعرَّف على المزيد على: ph.lacounty.gov/measles.

### **Highly Contagious**

Measles is highly contagious and can spread easily. Most people who have not been immunized against measles will get it if they have contact with the virus. Getting vaccinated is the best way to protect yourself and your family. Learn more at: ph.lacounty.gov/measles.

#### شديد العدوى

إن الحصبة شديدة العدوى ويمكن أن تنتشر بسهولة. معظم الأشخاص الذين لم يُطعَّموا ضد الحصبة سيصابون بها إذا كانوا على اتصال بالفيروس. الحصول على التطعيم هو أفضل طريقة لحماية نفسك وعائلتك. تعرَّف على المزيد على: ph.lacounty.gov/measles.

#### **Get Immunized**

The measles-mumps-rubella (MMR) vaccine is safe and more than 95% effective in preventing measles. Review your immunization record and make sure you are protected against measles. Learn more at: ph.lacounty.gov/measles.

#### احصل على التطعيمات

لقاح الحصبة - النكاف - الحصبة الألمانية (MMR) آمن وفعال بنسبة تزيد عن 95% في الوقاية من الحصبة. راجع سجل تطعيمتك وتأكَّد من أنك محمي ضد الحصبة. تعرَّف على المزيد على: ph.lacounty.gov/measles.

### Know the Symptoms

Knowing the symptoms of measles is crucial for early detection. Look out for:

Fever
Rash
Cough
Runny nose
Red, watery eyes

**C** If you have symptoms or have been exposed to measles, call your doctor before going in. To learn more about measles visit: ph.lacounty.gov/measles.

اعرف الأعراض

معرفة أعراض الحصبة أمر بالغ الأهمية للكشف المبكر. ابحث عن:



اذا كانت لديك أعراض الحصبة أو تعرضت لها، اتصل بطبيبك قبل الذهاب. لمعرفة المزيد عن الحصبة، تفضَّل بزيارة: ph.lacounty.gov/measles

### **Measles Stats**

Measles is not just a childhood illness—it's a serious disease that can lead to severe complications, especially for children. Getting immunized against measles is the best way to protect yourself and others. Learn more at: ph.lacounty.gov/measles.

إحصائيات الحصبة

الحصبة ليست مرض طفولة فحسب - بل هي مرض خطير يمكن أن يؤدي إلى مضاعفات شديدة، خاصة للأطفال. الحصول على التطعيم ضد الحصبة هو أفضل طريقة لحماية نفسك والأخرين. تعرَّف على المزيد على: ph.lacounty.gov/measles.